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  Erik Verbeeck -  ©

Ternat / Brussel,
03 januari 2008.

Alfons Mariën uit Rumst
werd destijds onteigend,
maar er liep met de
procedure die de Belgische
Staat tegen Fons voerde
één en ander fout.
De procedure sleepte
jaren aan en Fons kreeg
voor zijn onteigening niet
wat hem toekomt.
Daarom zet Fons in
samenwerking met het
Comité Artikel 16 de strijd
tegen de Belgische Staat
verder.

Comité Artikel 16.
Aangezien de dossiers met
onteigeningen, die meer
gelijkenis vertonen met
systematische diefstal door
de Belgische Staat, werd er
ondertussen een Comité
Artikel 16 opgericht dat
gedupeerden van
onteigeningen juridisch wil
begeleiden. Alfons Mariën
maakt uiteraard van dat
Comité ook deel uit.

 Comité Artikel 16 -Fons Mariën tegen Belgische Staat.

foto EVER

Voorzitter  :  Liever geen foto ’s .

Aarding werfkast
niet aangsloten !

Uitstellen.
Deze zaak werd al op 24 mei
2007 om 8:45u vastgesteld
voor een tegensprekelijk
debat in de 23e kamer, maar
de Belgische Staat heropende
de debatten met totaal
onaanvaardbare en niet
relevante besluiten waarop de
man achter de schermen
(Prof. Em. Lamine) de
juridische doos opende en als
Vrijwillig Tussenkomende
Partij van leer trok tegen de
nonsens die advocaat Stefaan
V. ten tonele voerde.

Weer uitstel.
Vandaag 03 januari 2008
werd de zaak opnieuw voor
de 23e kamer in zaal 0.29
opgeroepen maar de
Voorzitster, Mevrouw Vanex,
stelde de zaak opnieuw uit,
het zal nu 5 juni 2008
worden.

Geen foto’s.
Het zaaltje 0.29 is groot
genoeg voor tien personen én
de akoestiek is hier slecht, zei
de Voorzitster, maar foto’s
mochten er niet genomen

Alfons Mariën en Luc Lamine na het uitstel voor de 23e
kamer van de Rechtbank van Eerste Aanleg te Brussel.

worden, enfin, ze zei niet
echt “njet”, maar het
was toch “liever niet”.
Ons protest later op het
secretariaat van de

Voorzitter van de Rechtbank van
Eerste Aanleg mocht niet baten,
“U moet eerst schriftelijke
toelating vragen” klonk het daar.


